



激發創新: 在巴登-符騰堡邦探索智慧機械領域的商務機會

Inspiring through Innovation: Discover Intelligent Machinery in

Baden-Württemberg

公司報名表格 Participation Form for Companies

公司資訊 Company Information			
全名 Full Name:			
公司全名			
Company:			
職稱 Position:			
E-Mail:			
電號碼話			
Phone-No.:			
公司地址			
Company address:			
□ 我是我們公司代表團成員的聯絡窗。			
I am the contact person for my company's delegation.			
其他訪團成員資訊 Other Delegation Participants Information			
請提供所有將參與此代表團行程的成員的全名與職稱。			
Please provide the full name and job title of all employees that will be joining the			
delegation trip to Germany below.			
我同意本次代表團的出席人員姓名及職位將會提供給巴登-符騰堡邦的所有參與			
□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□			
I agree that the names and positions of all attendees will be communicated to			
participant companies in Baden-Württemberg.			

公司資訊 Company Information

請提供公司的簡短介紹,我們將會分享給巴登-符騰堡邦可能會參與的公司(英文 200





字以内)。 Please provide a description of your company (around 200 words in English)			
that can be shared with potential participant companies in Baden-Württemberg.			
	4. 日辛此八司第人收会进士顿男位八大小四司田及 答晓保护赛大日接入的八司		
	我同意此公司簡介將會被主辦單位公布以吸引巴登-符騰堡邦潛在且適合的公司		
	參加。		
	I agree that this description shall be published by the organizer to attract and select		
	suitable participant companies in Baden-Württemberg.		
特別有興趣的參訪對象 Particular Interests			
請提供任何巴登-符騰堡邦內您特別有興趣參訪的企業、機構或地區。主辦單位會盡			
可能地依照您的興趣安排行程。			
Please provide a description of any companies, institutions, or regions in Baden-			
Württemberg that your delegation is particularly interested in. Whenever possible, the			
organizers will try to accommodate to your interests in the arrangement of the itinerary.			
Like	# VE Y T P !		
機票預訂 Flight Booking			
代表團成員需自行訂購機票。我們推薦搭乘長榮航空 BR71 航班(桃園-慕尼黑,			
2024年6月30日23:55出發)。			
Delegates are responsible for their own flight bookings. We recommend booking EVA Air			
(BR71) from Taoyuan to Munich on Sunday, June 30, 2024, departing at 23:55.			
	我會加入長榮航空 6 月 30 日的 BR71 航班。		
	I will be joining in booking this recommended flight.		
	我會自行訂購其他航班。		
	I will book a different flight.		
	我尚未決定。		
	I have not decided yet.		

住宿預定 Accommodation Booking

我們已經幫所有代表團成員預定位於斯圖加特的 ONE Motel (https://www.motel-one.com/en/hotels/stuttgart/hotel-stuttgart-mitte/)。每間房間皆為單人客房,價格大約一晚 4,100 元新台幣,含早餐。此外我們也將會安排巴士每天早晚於飯店接送。We have reserved hotel rooms for all delegates at Motel ONE in Stuttgart (https://www.motel-one.com/en/hotels/stuttgart/hotel-stuttgart-mitte/). Each room is a





single room for approx. 4,100 NT\$ per night, including breakfast. A travel bus will pick up			
the delegation at the hotel in the morning and bring delegates back in the evening each			
day.			
	我將會參加此代表團預先預定、位於斯圖加特的 ONE Motel,並享有德國境內預 先排的交通服務。		
	I would like to join the delegation trip group booking at Motel ONE Stuttgart and take		
	advantage of pre-arranged group transportation within Germany.		
	我將會自行訂購住宿,並同意所有德國境內的交通都必須自行安排。		
	I will book my own accommodation. I am aware, that I am responsible for my own		
	transportation within Germany in this case.		
	我同意我的公司將自行負擔代表團成員的機票與住宿費用,然而主辦單位的行		
	程安排毋需任何費用。		
	I am aware that my company will bear the costs for the delegation members' flight		
	tickets and hotel accommodation, while the arrangement of the itinerary is free of		
	charge.		

感謝您的報名!請在 2024 年 5 月 20 日以前提交報名表給戴佩玲小姐 (Blechert.linda@taiwan.ahk.de)。

Thank you for your interest in this delegation trip! Please submit the filled-out form to Ms. Linda Blechert (<u>Blechert.linda@taiwan.ahk.de</u>) until **May 20, 2024**.

如有任何問題,請不吝造訪我們的官網 (https://taiwan.ahk.de/zh/) 或直接聯繫我們。

In case of any questions, do not hesitate to visit our website at https://taiwan.ahk.de/zh/ or contact us directly.